
 

 

Nazywam się Adam Turski, mam 56 iat mieszkam od urodzenia w Rembertowie. Jestem żonaty, mam 
czworo dzieci i jednego wnuka. Bardzo zdziwiłem się, kiedy poprzednia Rada Dzielnicy w trakcie 
unowocześniania miasta zamknęłana najdogodniejsze przejscie z naszej części Rembertowa do stacji 
PKP, autobusu 143 i Przychodni Lekarskiej. Na sugestie, że należy pracować nad przywróceniem 
przejścia poprzednia rada stwierdziła, że obiektywne przeciwności czynią to niemożliwym. 
Analogiczna sytuacja była z realizacją ścieżki rowerowej przy lesie wzdłuż ul. Zesłańców Polskich. 

Dopiero po wyborach, kiedy "Lepszy Rembertów" zasiadł w koalicji zarządzającej naszą dzielnicą, 
udało się przełamać "obiektywne przeciwności". 

W najbliższym czasie Radę Rembertowa także czeka dużo pracy związanej z inwestycjami 
komunikacyjnymi (przebudowa centrum Rembertowa w związku z budową tunelu). 

Moim zdaniem, to ludzie z "Lepszego Rembertowa" którzy przełamali " obiektywne przeciwności" w 
poprzednich latach powinni kierować pracami w następnej kadencji. 


